

《单词百科:afunctional是什么意思?afunctional怎么发音?afunctional的解释和用法》

英语单词afunctional是什么意思?afunctional怎么读?afunctional怎么发音?简答网为您整理了afunctional的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



afunctional怎么读

afunctional的读音:[e 'f ʏ k n l]

afunctional的意思

1、adj.机能缺失的;

afunctional的双语例句

1、Often afunctional group is generated in situ from the previous chemical transformation.

一个官能团通常由前一步化学转化过程原位产生。

2、 However, SPECT brain imaging is afunctional image which cannot show clear anatomic structures due to lower special resolving power.

但是，SPECT核素脑成像是一种功能性成像，空间分辨率差，不能显示清晰的解剖结构。

3、 The paper reports 4 special types of chromaffinoma, including mediastinal, multiple ectopic malignant, familial and afunctional type, and discusses their diagnoses.

本文报告4例特殊类型的嗜铬细胞瘤，对其诊断问题进行了简要的讨论。

4、 Denotational semantics describes the semantics of a programming language in afunctional way, but the first-order temporal logic expresses the semantics of a programming language in a logical way.

指称语义学是以函数的形式来表达程序的语义，一阶时态逻辑是以逻辑方式表达程序的语义。

以上是简答网为您整理的afunctional怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/afunctional>